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§ 27   

Övriga frågor 

Thomas Linn (M) lämnade information till nämnden från  

Dianagårdens anhörigråd. Förvaltningen har gjort en bra insats 

kring de problem som Dianagården haft med hyresvärden 

Micasa. 

 

Hygiensjuksköterska har besökt boendet och gått igenom 

rutiner. 

 

Till sommaren kommer visa ungdomar tillbaka som under förra 

sommaren arbetade på boendet. 

 

Thomas Linn berättade vidare att anhörigrådet tagit upp vissa 

problem med nya hyresgäster som kommit till boendet. Vissa av 

dem kräver särskilda insatser med hänsyn till diagnos och 

problematik.  

 

 

Inkomna skrivelser från förtroendevalda 
 
Skrivelse från Birgit Marklund Beijer m.fl. (S), Jaime Barrios 

m.fl. (V) och Stefan Nilsson m.fl. (MP) om ”Arbetscentrums 

framtid”. 

 

Skrivelse från Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime 

Barrios m.fl. (V) om ” Rutiner kring ärendehantering”. 

 
Beslut 

Skrivelserna överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 


